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Referat af bestyrelsesmøde i Hestens Venner d. 28. december 2022 
 

Bestyrelsesmøde d. 28-12-2022 kl. 17.15 

Sted: Hjemme hos Bjarne L. Sørensen 

Mødedeltager: Bjarne L. Sørensen, Hanne Jensen, Heidi Adsbøl Pedersen, Helena Fredensborg Lind & Lone Wunsch 

Afbud: Kristian Wunsch & Lene Rath Delaney 

 

Ref. Heidi Adsbøl Pedersen 

 

Punkt 1 - Økonomi 

Bjarne fortæller om regnskabet for 2022, og budget 2023 

Det ser okay ud. 

Vi er pt. 63 medlemmer 

Kontingentet bliver ikke ændret. 

Nå vi holder vores aktiviteter, må de helst ikke give underskud. 

Alle vores arrangementer i 2022 har givet et fint overskud. 

Porto stiger ikke i år, forbliver på 12 kr. pt. 

 

Punkt 2 - Hjemmesiden 

Lone roser Bjarne for at være hurtigt til at lægge ting på hjemmesiden, 

Det er dejligt. 

Alle synes den fungerer fint. 

 

Punkt 3 - Pæreposten 

Alle er glade for at få bladet, og der 

kommer stadigvæk mange gode historier. 

Hvis vores trykker stoppe, skal der findes ny. 

 

Punkt 4 - Generalforsamling 

Dato d. 28-2-2023 kl. 18.30, hos Heidi Adsbøl Pedersen, Landevejen 119, 4060 Kirke Såby 

Bestyrelse medlemmer: 

Bjarne, Heidi, Helena, Kristian & Lone. 

Helena og Kristian er på valg i år og de modtager genvalg. 

 

Supplenter: 

Hanne og Lene 

Hanne og Lene er på valg, Hanne modtager genvalg og Lene modtager ikke genvalg. 

 

Punkt 5 - Aktiviteter 2023 

Der er allerede planlagt lidt aktiviteter for 2023 

1. Foredrag om byudviklingen i Sorø By d. 2-1-2023 

2. Foredrag om trailerkørsel d. 6-2-2023 
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3. Foredrag om Sommersygedomme d. 6-3-2023 

4. Orienteringsridt-Kørsel - Lone ansøger om tilladelse hos Naturstyrelsen, hvis vi får lov bliver det d. 15-10-

2023 

5. Hedeland tur for rytter d. 25-3-2023 kl. 10.00 

6. Miljøtræning med Ejner i november 2023 dato kommer til generalforsamlingen. – Ejner har trukket sig 

tilbage på det tidspunkt. Heidi har snakket med Kristian, som også lave miljøtræning af heste. Han vender 

tilbage når han skal planlægger efteråret med en dato i november og en pris. 

7. Dorthe høre om deres massør vil holde et foredrag, hjemme hos Dorthe og Bjarne. 

8. Dorthe og Bjarne tænker over om de vil holde en hygge weekend. 

Punkt 6 - Formanden gav en kort status for Naturstyrelsens planer om at lave naturnationalpark i Bidstrup Skovene, 

hvor vi i mange år har holdt orienteringsarrangement for kørende og ridende i oktober måned søndagen før 

efterårsferien. 

Den oprindelige plan i 2019 lød på en ca. 300 ha stor hegning. I 2021 forlød det, at hegningen skulle være 640 ha, 

hvilket ville ødelægge vores mulighed for at holde vores arrangement i Bidstrup Skovene, idet parkeringspladsen ville 

blive omringet af den planlagte hegning. I 2022 opnåede Bidstrup Skoven at få en dispensation til at lave flere 

mindre hegninger i stedet for en stor samlet hegning. Dispensationen blev givet, fordi det viste sig, at der er områder 

i Bidstrup Skovene, som ikke tåler de store græsædere på arealet. Der foreligger en Natura 2000 plan for området, 

hvor Naturstyrelsen forpligter sig til at bevare nogle sjældne arter. 

I skrivende stund er der ikke kendskab til, hvor hegningerne ender med at skulle være, men der er håb forude, at vi 

kan lave ruten således, at der kan rides og køres på vejene uden for hegningerne 

 

Punkt 7 - evt. Ikke noget. 

 

Punkt 8 - Næste møde 

 

D. 28-2-2023, efter generalforsamlingen. 


